

## Terms & conditions

Activate Samsung Pay  
and get 100% cashback in reward points

- First 100 customers who use Samsung Pay for payments using NBO Cards, will be rewarded 100% Cashback in form of NBO Rewards
- Maximum Cashback will be capped at RO 5 per customer.
- The campaign will start on 5th May 2024 and will end on 16th May 2024.
- First 100 customers who use Samsung Pay using NBO Debit, Credit, or prepaid Card for payments, will be eligible for this campaign.
- The offer is applicable only to Samsung Pay transactions performed during offer period using NBO Cards.
- Only POS and Ecommerce transactions will be considered.
- Not applicable on cancelled, reversed transactions.  
account within 30 days from offer end date.  
Rewards will be credited to customers Reward

## الشروط و الأحكام

فعل خدمة Samsung Pay  
واحصل على استرداد نقدي ١٠٠ ٪ نقاط مكافآت

- سيتم مكافأة أول ١٠٠ عميل ممن يستخدمون Samsung Pay للدفع بواسطة بطاقات البنك الوطني العماني، بنسبة ١٠٠٪ استرداد نقدي على شكل نقاط مكافآت.
- الحد الأقصى للاسترداد النقدي هو ٥ ريال عماني لكل عميل.
- تبدأ الحملة من ٥ مايو ٢٠٢٤ إلى ١٦ مايو ٢٠٢٤
- المشاركة متاحة لأول ١٠٠ عميل ممن يستخدمون Samsung Pay باستخدام بطاقات الخصم أو الائتمان أو مسبقة الدفع من البنك الوطني العماني.
- يسري العرض فقط على معاملات Samsung Pay التي تمت خلال فترة الحملة باستخدام بطاقات البنك الوطني العماني.
- يسري العرض على المعاملات التي تمت عبر نقاط البيع أو التسوق عبر الانترنت.  
لا يسري العرض على المعاملات الملغية أو المسترجعة.
- ستتم إضافة النقاط إلى حساب المكافآت للعملاء خلال ٣٠ يومًا من إنتهاء الحملة.